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Vážení spoluobčané, 
na 6. zasedání Zastupitelstva 

obce Chotoviny, které se kona-
lo v pondělí 27. listopadu 2023, 
byl schválen rozpočet naší obce 
na rok 2024.  

Rozpočet obce Chotoviny na 
rok 2024 je koncipován jako roz-
počet schodkový. Obsahuje fi-
nanční prostředky na běžný chod
obce, větší opravy a investice.

V roce 2024 bude mít naše obec rekordní rozpočet

Mgr. Zdeněk Turek  

Příjmy                 50 400 000,– Kč

daňové příjmy          43 654 000,– Kč

nedaňové příjmy         5 926 000,– Kč

dotace na výkon státní správy  660 000,– Kč

kapitálové příjmy          160 000,– Kč

Výdaje                 53 800 000,– Kč

běžné výdaje            43 350 000,–Kč

kapitálové výdaje        10 450 000,– Kč

Schodek rozpočtu          3 400 000,– Kč

Obecní úřad Chotoviny

spolu s redakcí Listů Chotovinska

přeje

       Vám všem pohodové Vánoce

       a do nového roku 2024

       především pevné zdraví,

       hodně štěstí

       a spokojenosti.

P
F
2024

Schodek rozpočtu bude uhrazen z vý-
sledku hospodaření z předchozích let.

Rozpočet zahrnuje, kromě jiných, 
financování těchto hlavních záměrů: 

Rekonstrukci ulice Pod Lesem (obno-
va kanalizace, vodovodu, veřejného
osvětlení a povrchu komunikace)                                                                                                                                                                                     

Nákup cisternové automobilové 
stříkačky  

Opravu podlahy ve školní kuchyni                                             

Opravu staticky narušené zdi
ve sklepě MŠ                

Opravu střechy prádelny na Polánce                                                                    

Úhradu projektových dokumentací
– Víceúčelové hřiště
– Chodníky od nádraží do středu 
   obce
– Rozšíření a intenzifikace čistírny 
   odpadních vod
– Zázemí pro kopanou a víceúčelo-
   vé hřiště

  V průběhu roku mohou být některé 
další akce doplněny na základě vývoje 
příjmů a výdajů obecního rozpočtu.



–	Sbor	dobrovolných	hasičů	Chotoviny
Sdružení	hasičů	Čech,	Moravy	a	Slezska

Hasičskýples

dne 20.	ledna	2024 od 20 hodin
v kulturním domě v Chotovinách.

který se bude konat za podpory
Obecnıh́o úřadu Chotoviny

srdečně zve všechny občany na

K tanci a poslechu bude hrát
hudební skupina 

Bohatá tombola a občerstvení.Vstupné 150,– Kč.

MIX
Františka Vaňka
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Ze zasedání Zastupitelstva obce Chotoviny
Zápis a usnesení z 6. zasedání konaného dne 27. listopadu 2023 od 19 hodin
v zasedací místnosti Obecního úřadu v Chotovinách

Přítomni: Mgr. Bětíková, p. Filip, p. Hrstka, 
p. Jordák, Ing. Junová, p. Malenický, 
PaeDr. Němec, p. Otradovcová,
Mgr. Pražák, Mgr. Sochůrková,
Mgr. Turek, Mgr. Vítovcová,
MgA. Volfová – příchod v 19:54 hod.
Omluveni: Mgr. Mendel, p. Moos
Ověřovatelé: Mgr. Bětíková, Mgr. Vítovcová
Zapisovatel: Z. Sumerauerová
Zahájení: v 19:02 hodin
Program:
  1. Kontrola usnesení ze 5. zasedání ZO,
      informace starosty
  2. Rozpočet obce Chotoviny na rok 2024 
  3. Střednědobý rozpočtový výhled
      na rok 2025 a rok 2026
  4. Rozpočtová opatření provedená 
      Radou obce Chotoviny
  5. Zpráva kontrolního výboru
  6. Dofinancování akce pořízení nové 
      automobilové stříkačky
  7. Plánovací a darovací smlouva
  8. Vysílač pro posílení mobilního 
      signálu
  9. Pozemky
10. Stanovení ceny pitné vody a stočného
      od 1. 1. 2024
11. Vyhlášky o místních poplatcích
12. Pověření RO k provádění rozpočtových
     opatření v závěru r. 2023
13. Rozpočtové opatření č. 13/2023
14. Diskuse
Jednání zahájil pan starosta Mgr. Zdeněk 
Turek. Přivítal přítomné a konstatoval, že za-
stupitelstvo bylo řádně svoláno a je usnáše-
ní schopné. Přítomna je nadpoloviční větši-
na zastupitelů. Pan starosta navrhuje, aby se
dnešní zasedání řídilo uvedeným programem
s tím, že navrhuje dodatečně zařadit do pro-
gramu další bod a to Aktualizace strategi-
ckého rámce – seznam investičních priorit 

ZŠ (2021 – 2027). Tento bod navrhuje za-
řadit místo bodu 14 – Diskuse a Diskusi za-
řadit jako bod 15.
Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 0.
Pan starosta navrhuje, aby diskuse a hlaso-
vání probíhalo ke každému bodu zvlášť.
Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 0.
Zapisovatelkou pan starosta pověřuje 
Zuzanu Sumerauerovou.
Ověřovateli zápisu pro 6. zasedání Zastu-
pitelstva obce Chotoviny pan starosta po-
věřuje Mgr. Irenu Bětíkovou a Mgr. Radanu 
Vítovcovou.
1. Kontrola usnesení z 5. zasedání ZO, in-
formace starosty – zápis a usnesení z 5. za-
sedání Zastupitelstva obce Chotoviny byly 
ověřeny Mgr. Bětíkovou a p. Otradovcovou. 
Proti zápisu a usnesení nebyly vzneseny ná-
mitky, a je proto považován za schválený.
Starosta obce Mgr. Zdeněk Turek seznámil 
přítomné s následujícími informacemi:
Připojení vrtané studny HJ-12 na vodovod 
Chotoviny je zkolaudováno, kolaudace vodo-
vodu v ulici Na Drahách proběhne 28. 11. 
2023. 
Výběrového řízení na vypracování projekto-
vé dokumentace víceúčelového hřiště bude 
pravděpodobně zrušeno. Důvodem je nedo-
statečná specifikace požadavků na jednotli-
livé řešené objekty.                                                                                                                
Výběrové řízení na projektovou dokumen-
taci chodníků od nádraží směrem do středu 
obce vyhrála Ing. Votavová.
Projekt „Rozšíření a intenzifikace ČOV Cho-
toviny“ je hotov, nyní se k němu vyjadřují 
příslušné orgány.
Výsledek dotačního řízení na druhou etapu
rekonstrukce budovy 1. stupně základní ško-
ly stále neznáme. 
Pokračují práce na vodovodním přivaděči 
do Chotovin – ve spolupráci s firmou VRV 
byla podána žádost o dotaci. 

Plánovací smlouva pro lokalitu Ve Dvoře a 
Nad Rybníčkem je připravena zastupitelům 
k dnešnímu projednání. Urbanistické a tech-
nické řešení této lokality schválila RO dne
14. 11. 2023 usnesením č. 1147/2023. 
Obec se stala majitelem staré nádražní bu-
dovy v Chotovinách. Provedli jsme zatím 
drobný úklid v okolí budovy a zajistili odvoz 
prvního nepojízdného autobusu. 
Opravili jsme další komunikace – Chotoviny 
Kůskovec, parc. č. 370/1 Červené Záhoří,
v ulici Na Drahách, v ulici Okružní, v ulici Prů-
chozí, část komunikace v ulicích Lomená
a Na Vintýřce.   
V Jeníčkově Lhotě byly dokončeny práce na 
obnově části kanalizace a chodníků.
Ve dnech 13. a 14. 10. 2023 úspěšně pro-
běhla podzimní zahrádkářská výstava.
Velmi úspěšný byl koncert Barbory Brabcové
a Elizabeth Jiřičkové – z tvorby českých skla-
datelů, stejně jako koncert žáků ZUŠ Oskara 
Nedbala v Táboře pod vedením Miroslavy 
Honzové ml.
Usnesení č. 117/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vě-
domí Zápis a usnesení z 5. zasedání zastu-
pitelstva obce ze dne 5. září 2023 a infor-
mace starosty o činnosti obce.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
2. Rozpočet obce Chotoviny na rok 2024
– rozpočet obce je zásadní dokument, který
určuje rozvoj a směr obce v daném kalen-
dářním roce. Rozpočet obce Chotoviny na
rok 2024 je koncipován jako rozpočet schod-
kový a obsahuje finanční prostředky na běž-
ný chod obce a na akce investičního cha-
rakteru či větších oprav.
Návrh rozpočtu vychází z příjmů a výda-
jů výkazu Fin 2-12 M k 31. 10. 2023. Příj-
my ve výši 50.400.000 Kč, výdaje ve výši 
53.800.000 Kč, schodek rozpočtu ve výši 
3.400.000 Kč. Schodek rozpočtu bude kryt
z výsledku hospodaření předchozích let.
Návrh rozpočtu obce Chotoviny na rok 2024
byl projednán finančním výborem, který ho 
doporučil ke schválení.
Rozpočet obce byl řádně vyvěšen na úřední 
desce obce Chotoviny.
Usnesení č. 118/2023/Z06
Zastupitelstvo obce schvaluje schodkový roz-
počet obce Chotoviny na rok 2024. Příjmy 
50.400.000 Kč, výdaje 53.800.000 Kč, 
financování 3.400.000 Kč.
Rozpočet je schválen v paragrafovém znění 
jako schodkový. Schodek je kryt zapojením 
výsledku hospodaření z minulých let ve výši
3.400.000 Kč. Součástí schváleného rozpo-
čtu na rok 2024 jsou příjmy sociálního fondu
ve výši 80.000 Kč a výdaje sociálního fondu 
ve výši 80.000 Kč, označené odděleně číslem
organizace 10. Sestavení rozpočtu vychází
z příjmů a výdajů výkazu FIN 2-12 M k 31.10.
2023, který je součástí návrhu rozpočtu na 
rok 2024.
Hlasování: Souhlasí 9, je proti 0, zdržel se 3.
Usnesení bylo přijato.

/pokračování na str. 4/
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Mgr. Zdeněk Turek

STŘÍPKY Z OBCE
   V listopadu byla dokončena oprava chodníku
v Jeníčkově Lhotě.

   Projekt – rozšíření a intenzifikace ČOV Chotoviny 
pokročil do fáze, kdy je hotova projektová doku-
mentace a nyní se k ní vyjádří všechny kompetentní 
orgány státní správa a obec.
   Nejlepší nabídku na zpracování projektové doku-
mentace výstavby chodníků od nádraží do středu 
obce podala Ing. Ludmila Votavová. Nabídková 
cena 493 922,– Kč.
   Výběrové řízení na zpracování projektové doku-
mentace víceúčelového hřiště rada obce zrušila. 
Zadávací dokumentace nedostatečně specifikova-
la požadavky na jednotlivé objekty víceúčelového 
hřiště. Nabídky tak nebylo možné spravedlivě po-
rovnat. Bylo vyhlášeno nové výběrové řízení. 
   Ve dvoře v Červeném Záhoří byla dokončena 
oprava části komunikace.
   RO schválila dar 10 000,– Kč SDH Chotoviny na 
pořádání 10. Hasičského plesu SDH Chotoviny dne
20. 1. 2024. 
   RO schválila přerušení provozu mateřské školy od
pátku 22. 12. 2023 do pondělí 1. 1. 2024. Do školky
půjdou děti 2. ledna 2024.

  Obec nechala ošetřit památné stromy u školního 
hřiště. Získali jsme dotaci ve výši 99 000,– Kč, která 
plně pokryla náklady ošetření.

  Obec řeší odstranění vraků autobusů u vlakového 
nádraží a vraky aut za Jeníčkovou Lhotou.

OŠETŘENÍOŘEZ

Změna DPH

 stočného
v oblasti

vodného a

Hana Heřmánková,
OÚ Chotoviny

Asi jste všichni již
zaznamenali, že byla schválená 
novela v oblasti nejenom daňo-
vých předpisů, známá pod náz-
vem tzv. Konsolidační balíček. 
Součástí tohoto balíčku jsou i 
změny v oblasti daně z přidané 
hodnoty. Stěžejní změnou je změ-
na spočívající v tom, že se ruší 
obě snížené sazby (15% a 10%) 
a nově bude účinná pouze jedna 
snížená sazba 12% DPH.
Odběratelům pitné vody se tak
o pár korun zvýší fakturace v 
aktuálním zúčtovacím období. 
Z tohoto důvodu nabízíme odbě-
ratelům v domácnostech mož-
nost oznámení stavu vodoměru 
k 31. 12. 2023. Stav vodoměru 
můžete oznámit e-mailem, SMS-
kou nebo zprávou přes WhatsApp
(poplatky.ou@chotoviny.cz; 

734 578 549), případně
telefonicky (381 284 570

– v nejnutnějším případě, pro-
tože tento způsob nejvíce zdr-
žuje při práci), a to od 1. do 10. 
ledna 2024. Nic se však neděje, 
pokud nám stav vodoměru ne-
oznámíte - program si při faktu-
raci podle dnů rozpočítá průměr-
nou spotřebu sám (stejně jako 
tomu bylo při poslední faktura-
ci, kdy se zvyšovaly ceny).
Plátcům DPH (firmám a podni-
kajícím fyzickým osobám) se na 
konci roku 2023 provede ode-
čet vodoměru fyzicky, protože je
nutné provést fakturaci s kon-
čící platností DPH ve výši 10% 
právě již k 31. 12. 2023.

Sál kulturního domu v Chotovinách se stal v sobotu
11. listopadu opět místem velkého uměleckého zážitku.

Postaraly se o něj dvě skvělé interpretky
Barbora Brabcová – klavír

a Elizabeth Jiřičková – housle,
které nám koncertem z tvorby českých skladatelů

velmi zpříjemnily tento sobotní večer.

                         Děkujeme!                                                                                                                              J. Beneš
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Vážení,
žádám Vás, abyste neparkovali vozidla 

na komunikacích. Znemožňujete tím 
zimní údržbu, vývoz popelnic

a riskujete i poškození Vašeho vozidla.   
       Děkuji za pochopení.

/pokračování ze str. 2/

3. Střednědobý rozpočtový výhled na rok 
2025 a rok 2026 – na základě novely zákona 
č. 557/2004 Sb. a zákona č. 250/2000 Sb. 
mají obce povinnost sestavovat střednědo-
bý výhled na 2 – 5 let. Z tohoto důvodu před-
kládá rada obce střednědobý výhled na ro-
ky 2025 a 2026.
K dotazu p. Otradovcové proč v plánova-
ných investicích není zahrnuta plánovaná
výstavba propojení vodárenské soustavy na
JVS, bylo odpovězeno, že ještě není jisté kdy
se realizace uskuteční, zda bude poskytnu-
ta dotace a tedy ani způsob financování.
Usnesení č. 119/2023/Z06
Zastupitelstvo obce ruší usnesení č. 45/2022/
Z02, kterým byl schválen střednědobý roz-
počtový výhled obce Chotoviny na roky 2024
a 2025.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel se 3.
Usnesení bylo přijato.
Usnesení č. 120/2023/Z06
Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý 
rozpočtový výhled obce Chotoviny na roky
2025 a 2026 dle předloženého návrhu.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel se 3.
Usnesení bylo přijato.

4. Rozpočtová opatření schválená Radou 
obce Chotoviny – rozpočtová opatření č. 11/
2023 a č. 12/2023 provedená RO Chotoviny 
jsou nedílnou součástí tohoto zápisu a usne-
sení.
Mgr. Vítovcová požaduje, aby byl u rozpoč-
tových opatření podrobný rozpis jednotli-
vých změn. U rozpočtových opatření by mě-
la být přiložena důvodová zpráva s konkrét-
ními změnami.
Usnesení č. 121/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vě-
domí rozpočtová opatření provedená RO 
Chotoviny č. 11/2023 a č. 12/2023.
Hlasování: Souhlasí 11, je proti 0, zdržel se 1.
Usnesení bylo přijato.

Žádost určená řidičům

Zdeněk Turek, starosta obce

5. Zpráva Kontrolního výboru obce Choto-
viny – zastupitelé obdrželi Zápis ze 3. zase-
dání kontrolního výboru ze dne 10. 10. 2023. 
Usnesení č. 122/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vědo-
mí Zápis z 3. zasedání kontrolního výboru ze 
dne 10. 10. 2023. Kontrola neshledala žádné 
závady v plnění usnesení orgánů obce, ani
v evidenci a postupu při zadávání veřejných 
zakázek. Zápis je nedílnou součástí tohoto
zápisu a usnesení.
Výsledek hlasování: Pro 10, proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.

6. Dofinancování akce Pořízení nové auto-
mobilové stříkačky – obec Chotoviny požá-
dala na základě výzvy JSDH-V1-2023 o do-
taci na nákup nové automobilové stříkačky 
CAS 20 – TATRA T815 4x4.2 včetně požár-
ního příslušenství a komunikačních pro-
středků. Celková cena stříkačky je, dle kup-
ní smlouvy, která je přílohou tohoto materiálu,
9.556.247,25 Kč. Z dotace bude poskytnuta 
částka 4.000.000 Kč. Pro potřeby dotace je 
nutné schválit dofinancování zbylé částky
ve výši 5.556.247,50 Kč zastupitelstvem
obce.
Usnesení č. 123/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje do-
financování akce Pořízení nové cisternové 
automobilové stříkačky z rámcové dohody - 
CAS 20 - TATRA T815 ve výši 5.556.247,50 Kč
z vlastních finančních zdrojů obce.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel
se 0.
Usnesení bylo přijato.
Usnesení č. 124/2023/Z06
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Kupní 
smlouvu mezi obcí Chotoviny a THT Polič-
ka s.r.o. a Technické specifikace na vozidlo 
CAS 20 - TATRA 4x4.2, které jsou nedílnou 
součástí tohoto zápisu a usnesení.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel 
se 0.
Usnesení bylo přijato.

7. Plánovací a darovací smlouva – pan K. P.,
pan A. L., manželé P. J. a I. J. a společnost 
LATOP ENERGY, s.r.o. plánují výstavbu inže-
nýrských sítí a komunikace pro rozvojové 
lokality „Nad Rybníčkem“ pro budoucí sta-
vební pozemky.
Po dokončení staveb chtějí uvedené po-
zemky předat do vlastnictví a správy obci a 
současně poskytnout finanční dar obci na
údržbu a rozvoj technické infrastruktury obce.
Obec Chotoviny se naopak zavazuje vybu-
dovat vodovod a kanalizaci „Ve Dvoře“ s na-
pojením parcel této lokality a zároveň napo-
jení celé lokality „Nad Rybníčkem“. Rozdě-
lení parcel a plánované umístění komuni-
kace a inženýrských sítí je znázorněno na 
přiloženém situační plánu. 
V souvislosti s touto akcí již zastupitelstvo 
obce Chotoviny schválilo koupi části pozem-

2ku parc. č. 102/18 ploše 1604 m  za cenu 
2.123.318 Kč a zároveň schválilo vybudo-
vání vodovodu a kanalizace v této lokalitě.

Obě smlouvy jsou nedílnou součástí tohoto 
zápisu a usnesení.
Mgr. Vítovcová nahlásila střet zájmu z důvo-
du poskytnutí právních služeb investorům. 
Zdržuje se tímto hlasování.
Usnesení č. 125/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje
Plánovací smlouvu lokality „Nad Rybníčkem“,
která je nedílnou součástí tohoto zápisu a
usnesení.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel se 3.
Usnesení bylo přijato.
Usnesení č. 126/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
Darovací smlouvu, která je nedílnou sou-
částí tohoto zápisu a usnesení.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel se 3.
Usnesení bylo přijato.
8. Vysílač pro posílení mobilního signálu 
– na minulém zasedání zastupitelstva obce 
bylo hlasování o výstavbě telekomunikační 
věže na pozemku obce Chotoviny u budovy 
obecního úřadu. ZO pověřilo pana starostu 
prověřením dalších možností posílení mo-
bilního signálu v Chotovinách a okolí. Bohu-
hužel žádnou další možnost na posílení mo-
bilního signálu v Chotovinách nenašel. Roz-
místění menších vysílacích zařízení na úze-
mí obce je nereálné. (Bylo konstatováno již 
na minulém zasedání.) Jedinou variantou te-
dy zůstává výstavba nového vysílače – pří-
hradové ocelové věže. Výstavbu na našem 
území zajišťuje T-Mobile (na Moravě O2). 
Operátoři se pak dohodnou a využívají vy-
sílač společně.
Pokud chceme vyřešit problém nedostateč-
ného mobilního signálu je jedinou reálnou 
možností nabídka společnosti T-Mobile – 
výstavba nové telekomunikační věže na 
pozemku parc. č. 101/1 v k. ú. Chotoviny
(u obecního úřadu).
Usnesení č. 127/2023/Z06 
Zastupitelstvo obce schvaluje umístění
telekomunikační věže na pozemku obce 
Chotoviny parc. č. 101/1 v k. ú. Chotoviny
(u obecního úřadu).
Výsledek hlasování: Pro 10, proti 0, zdržel se 3.
Usnesení bylo přijato.
9. Pozemky – prodej podílu o velikosti 1/2 
pozemku parc. č. 146/10 k. ú. Sedlečko u 
Chotovin Pan P. Š. podal žádost o odkup 
ideální ½ podílu pozemku parc. č. 146/10
k. ú. Sedlečko u Chotovin, trvalý travní po-

2rost, o ploše 553 m . Druhá polovina podílu 
pozemku je ve vlastnictví České republiky, 
Státního pozemkového úřadu. Pan P. Š. je 
vlastníkem sousedního pozemku 52/4 a ne-
movitosti č. p. 3. Jediný možný přístup na
tento pozemek je přes pozemky vlastníků 
sousedních nemovitostí, pozemek je tedy
pro obec bez přístupu a tím těžko využitelný.
Jedná se o pozemek, který je určen územním 
plánem k zástavbě typu SV – smíšené ven-
kovské, znalecký posudek pozemek ocenil na

2hodnotu 650 Kč/m .
Zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 
5. 9. 2023 záměr schválilo.
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Usnesení č. 128/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje pro-
dej podílu o velikosti ideální 1/2 pozemku
parc. č. 146/10 k. ú. Sedlečko u Chotovin

2za cenu 650 Kč/m , celkem 179.725 Kč za 
podíl o velikosti 1/2.
Výsledek hlasování: Pro 13, proti 0, zdržel 
se 0.
Usnesení bylo přijato.
Odkup části pozemku parc. č. 141/15 k. ú. 
Červené Záhoří – vlastník pozemku firma 
FIMAX stavební s.r.o., Rzavá 1, Chotoviny, 
dne 8. 8. 2021 předložila obci nabídku na 
odkup části pozemku parc. č. 141/15 o plo-

2še cca 125 m  k. ú. Červené Záhoří za cenu 
2357 Kč za 1 m . Vlastník je ochoten rozdělit 

se o náklady geodetické práce. Na uvedené 
části pozemku je umístěna kanalizace a od-
lehčovací kanalizační šachty ve vlastnictví 
obce a dále pak část místní komunikace a
vodovodu ve vlastnictví obce. Rada obce na 
svém jednání návrh podpořila.
Usnesení č. 129/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
odkup části pozemku parc. č. 141/15 k. ú. 

2Červené Záhoří o ploše cca 125 m  za cenu 
2357 Kč/m .

Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel 
se 1.
Usnesení bylo přijato.
Záměr prodeje části pozemků parc. č. 131/3 
a 131/4 k. ú. Vrážná – obec Košín podala
dne 16. 11. 2023 žádost o odkup částí po-
zemků parc. č. 131/3 a 131/4, ostatní plo-

2cha a TTP o ploše cca 390 m  k. ú. Vrážná 
pro výstavbu vodojemu, který bude napojen
na plánovanou vodárenskou soustavu Cho-
tovinsko a bude sloužit pro zásobování vo-
dou obcím Košín, Radimovice a Nasavrky.
Rada obce Chotoviny doporučila záměr prode-

2je částí pozemků schválit za cenu 650 Kč/m ,
celkem tedy za cca 253.500 Kč.
Usnesení č. 130/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje zá-
měr prodeje částí pozemků parc. č. 131/3
a 131/4, ostatní plocha a TTP o ploše cca 

2 2390 m  k. ú. Vrážná za cenu 650 Kč/m .
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel 
se 1.
Usnesení bylo přijato.
10. Stanovení ceny pitné vody a stočného 
od 1. 1. 2024 – z důvodu potřeby stanovení 
ceny vodného a stočného pro následující 
období 01/2024 – 12/2024 předkládáme 
kalkulaci cen pro vodné a stočné. Cena byla 
stanovena zejména z těchto ukazatelů: nákla-
dů na výrobu a distribuci vody v roce 2023, 
nákladů na odvod odpadních vod v roce 2023,
udržovacích prací (obnovující opravy) v ro-
ce 2023, plánu obnovy pro rok 2024, před-
pokladu fakturované srážkové vody v roce 
2024, fakturace vodného a stočného v roce 
2023.
Na základě provedeného výpočtu se zahrnu-
tím výše zmíněných výdajů, kdy se celková 

3cena vody vyšplhala na 93,82 Kč/m  a stoč-
3ného na 64,55 Kč/m , rada obce doporučuje 

3ponechat cenu vodného na 54 Kč/m  + DPH 
3a cenu stočného zvýšit o 4 Kč na 25 Kč/m

+ DPH. Nárůst ceny stočného představuje 
20% nárůstu celkových výdajů za stočné.
V případě 4 členné rodiny se tak bude jednat 
zhruba o 645 Kč ročně (při normované spo-

3třebě 36 m /osoba/rok). Pro samostatně žijí-
cí osobu to pak bude nárůst o cca 161 Kč/rok.
Poslední zvýšení ceny vodného a stočného 
proběhlo 1. 1. 2023, kdy se cena vody zvýši-

3la ze 49 Kč na 54 Kč/m  a stočného z 19 Kč 
3na 21 Kč/m .

Usnesení č. 131/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje od

31. 1. 2024 cenu pitné vody na 54 Kč/m
3+ DPH a cenu stočného na 25 Kč/m  + DPH.

Výsledek hlasování: Pro 12, proti 1, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

11. Vyhlášky o místních poplatcích – zá- 
kon č. 252/2023 novelizuje s účinností od 
1. ledna 2024 zákon č. 565/1990 Sb., o míst-
ních poplatcích. Předmětem úpravy jsou
zejména procesní záležitosti. Cílem novely 
je především zjednodušení administrativní 
náročnosti správy místních poplatků, úpra-
va poplatkového období ve vztahu k insol-
venčnímu řízení a posílení právní jistoty po-
platkových subjektů. Předmětná novelizace 
se primárně dotýká správy místních poplat-
ků, nicméně tyto změny mohou mít vliv na 
úpravu jednotlivých místních poplatků včet-
ně obsahových náležitostí obecně závazných
vyhlášek.
Abychom mohli změny ve správě místních 
poplatků používat, je nutné změnit jak Obec-
ně závaznou vyhlášku o místních poplatcích
z roku 2019, tak Obecně závaznou vyhlášku 
o místním poplatku za obecní systém odpa-
dového hospodářství z roku loňského.
Usnesení č. 132/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje Obec-
ně závaznou vyhlášku č. 1/2023 o místních 
poplatcích s účinností od 1. 1. 2024.
Výsledek hlasování: Pro 13, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
Usnesení č. 133/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2023 o míst-
ním poplatku za obecní systém odpadové-
ho hospodářství s účinností od 1. 1. 2024.
Výsledek hlasování: Pro 13, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

12. Pověření RO k provádění rozpočtových
opatření v závěru roku 2023 – v závěru roku
může nastat situace, kdy bude ještě nutné 
zaplatit některé platby, které přesahují plá-
novaný rozpočet a zaúčtovat některé platby 
na položky, dle rozpočtové skladby, proto se
navrhuje přijmout toto usnesení.
Usnesení č. 134/2023/Z06
Zastupitelstvo obce pro období od 28. 11. 
2023 do 31.12. 2023 pověřuje Radu obce 
Chotoviny provedením rozpočtových změn
nad rámec pověření rady obce ze dne 22. 12.
2016, usnesení č. 180/2016/Z12.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel se 4.
Usnesení bylo přijato.

Mgr. Vítovcová navrhuje zmocnit Radu obce
Chotoviny k uzavření smlouvy mezi obcí Cho-
toviny a firmou Rumpold s.r.o. na poskyt-
nutí služeb v oblasti nakládání s odpady.
Usnesení č. 135/2023/Z06
Zastupitelstvo obce pověřuje Radu obce 
Chotoviny k uzavření dodatků (platných od 
1. 1. 2024) ke stávajícím smlouvám na po-
skytnutí služeb v oblasti nakládání s odpady 
mezi obcí Chotoviny a firmou Rumpold s.r.o.
Výsledek hlasování: Pro 13, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
13. Rozpočtové opatření č. 13/202 – ná-
vrhu rozpočtového opatření č. 13/2022 je 
navýšení příjmů z daní. Ve výdajích je sníže-
ní výdajů na vodu – opravy a investice a sní-
žení výdajů na realizaci koupi pozemku „Ve 
Dvoře“, která se uskuteční až v roce 2024.
Usnesení č. 136/2023/Z06
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpoč-
tového opatření č. 13/2023, které je nedíl-
nou součástí tohoto zápisu a usnesení.
Výsledek hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.

14. Aktualizace Strategického rámce MAP
-seznam investičních priorit ZŠ (2021-2027)
– ZŠ a MŠ Chotoviny, okres Tábor podá v 
únoru 2024 žádost o dotaci z výzvy MAS
Krajina Srdce programu IROP „Základní ško-
ly – SC 4.1“. Souhlas se zapojením se do 
této dotační výzvy vydala Rada obce Choto-
viny na svém zasedání dne 27. 3. 2023 usne-
sením č. 993/2023 (Aktualizace strategické-
ho rámce MAP).
Přesné znění dotační výzvy a seznam pod-
porovaných aktivit v době schvalování RO 
nebyl ještě znám, proto nyní musí být dle 
pokynů MAS Krajina srdce Strategický rá-
mec MAP - seznam investičních priorit ZŠ, 
MŠ a neformálního vzdělávání (2021-2027)
aktualizován. Investiční prioritou ZŠ pro ob-
dobí 2021 – 2027 bude vybudování, mo-
dernizace a vybavení odborné učebny ZŠ ve 
vazbě na přírodní vědy, polytechnické vzdě-
lávání, cizí jazyky, práci s digitálními techno-
logiemi. V doprovodné části se vybuduje a 
zmodernizuje zázemí pro pedagogické i ne-
pedagogické pracovníky škol (tj. kabinety).
Celkové způsobilé výdaje projektu by činily 
max. 2 500 000 Kč. V případě schválení by 
celková výše dotace činila 95 % celkových 
nákladů (70 % = EFRR + 25% = MAS Kra-
jina srdce). Ostatní náklady, tj. 5%, by škola 
hradila ze svého rozpočtu v průběhu realiza-
ce projektu od června 2024 do května 2025.

/dokončení na str. 6/

Obec Chotoviny získala do svého 
majetku budovu bývalého nádraží.

Některé prostory v budově
by bylo možné ihned pronajmout.

Pro bližší informace volejte na tel.:

Informace o možnosti
pronájmu

381 284 295
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Nepořádek v obci

Usnesení č. 137/2023/Z06
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
aktualizaci investiční priority ZŠ a MŠ Cho- 
toviny, okres Tábor Modernizace učebn pro
výuku informatiky a přírodních věd s celko-
vou maximální výší nákladů 2.500.000 Kč,
která je zařazena ve Strategickém rámci MAP
- seznam investičních priorit ZŠ, MŠ a ne-
formálního vzdělávání (2021-2027). Zdroj 
financování této plánované aktivity je EFRR 
– 70% a 25% MAS Krajina srdce. Zbylých 
5% celkových nákladů uhradí škola ze své-
ho rozpočtu.
Souhlasí 13, je proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
15. Diskuse – tento bod byl zařazen na zá-
kladě písemného návrhu čtyř zastupitelek
z TOP 09.
- Pan starosta informoval zastupitele, že obec
obdržela žádosti o pronájem nebytových 
prostor v budově ul. Táborská č. p. 37. Zá-
jemci by zde chtěli provozovat kosmetické 

služby nebo prodávat oděvy a vydávat zboží 
zakoupené přes internetový obchod. Pan 
starosta vyzval zastupitele k podání návrhů 
jak nejlépe prostory v této budově využít. 
Návrhy se projednají na příštím zasedání 
zastupitelstva. 
- Paní MgA. Volfová přednesla návrh na vy-
tvoření pracovní skupiny, která by se zabýva-
la plánováním projektů, které jsou nebo by 
mohly být zahrnuty do strategického plánu.
Proběhla debata ohledně lékaře, zubaře a 
ostatních sociálních služeb v obci v budouc-
nosti.
Pan starosta vyzval paní MgA. Volfovou k 
předložení konkrétních návrhů na příští za-
sedání zastupitelstva obce. 
K předloženým písemným dotazům bylo od-
povězeno:
– Geologický průzkum dopadl dobře, stavba
víceúčelového hřiště může být realizována.
– Paní Ing. Málková podala informace ke 
stavbě výrobní haly Liderovice. Společnost 

IMG Reality s.r.o. odkoupila projektovou do-
kumentaci včetně povolení na stavbu skla-
dové haly. Stavbu začala realizovat v roz-
poru s vydaným povolením, proto jim byla 
stavba zastavena a bylo zahájeno řízení o 
dodatečném povolení stavby výrobní haly. 
V průběhu řízení nebyly předkládány jedno-
značné doklady. Stavební úřad proto na zá-
kladě místního šetření vyzval investora k do-
ložení jednotné projektové dokumentace a
vyjádření dotčených orgánů k této dokumen-
taci. Investor předložil veškeré doklady a by-
lo oznámeno pokračování v povolovacím 
řízení. Obec v řízení vyslovila souhlas se 
stavbou a nemá námitek.
– Pan starosta pošle přehled orientačních 
termínů zastupitelstva obce v roce 2024
zastupitelům prostřednictvím e-mailu.
Pan starosta ukončil zasedání zastupitelstva
v 21:05 hodin. Zapisovatelka:

Zuzana Sumerauerová

Hana Heřmánková, OÚ Chotoviny

2x foto osvobození2x foto osvobození

– – – – – –  Pro rodiče  – – – – – – 

Několik posledních let se dařilo v obci 
celkem udržovat pořádek. Avšak v letošním 
roce je to úplně jinak, rozmohlo se zde od-
kládání čehokoliv kdekoliv. Největším ne-
švarem se stalo odkládání odpadů u kontej-
nerů na tříděný odpad. Téměř každá rodina 
má minimálně jedno auto a jednu popelnici. 
Přesto se u kontejnerů stále objevují nad-
měrné věci, které se do otvorů kontejnerů 
nevejdou a patří na sběrný dvůr, a čím dál 
více i komunální odpad z domácností, kte-
rý naopak patří do popelnice. Přestože se
občas objeví takovýto odpad na kterémko-
liv stanovišti, nejvíce problémů máme se
stanovištěm u vlakového nádraží. Ač se sna-
žíme i několikrát týdně toto stanoviště prů-
běžně čistit, nikdy to nevydrží dlouho. Ne-
vím, zda si tito občané vůbec uvědomují, 
jak nákladný je úklid po jejich „nájezdech“. 

Často je odloženého odpadu tolik, že to vy-
dá na „pěknou“ černou skládku. Vše se ne-
ustále zdražuje a toto chování obec stojí čím
dál více peněz.

Odložené či spíše odhozené odpadky se 
ve větším množství objevují i na jiných mís-
tech v obci – u laviček, vedle odpadkových 
košů (nepochopitelně), na hřištích a spor-
tovně zábavných místech pro děti, kolem 
chodníků a podobně. Možná, kdyby někdo 
tímto způsobem znečišťoval Vaše pozemky, 
zahrady a okolí domů, mnozí byste si uvě-
domili, jak je to nepříjemné a zatěžující, ne-
jen finančně. Místo, abychom se obec a její 
okolí snažili udržovat v čistotě, sami si ji zby-
tečně zaplavujeme odpadky, v některých pří-
padech přímo černými skládkami.

Na fotografii vidíte například, jak naši mladí
chotovinští pravidelně opouštějí louku pod 
hřbitovem, ale o tom snad až někdy jindy.

Foto Zuzana PěknáFoto Zuzana PěknáFoto Zuzana Pěkná

Děti pak mohou do školy dojít po bezpečném chodníku
a krátká procházka jim určitě neuškodí. 

Zejména v zimních měsících je místo v ulici Osvobození
dle mého názoru velmi nebezpečné.

           Děkuji.
        

Vážení rodiče dětí z prvního a druhého stupně základní školy,
oslovuji Vás z důvodu bezpečnosti dětí. V případě, že vozíte děti
do školy autem, zvažte, zda nevyužít raději jako místo výstupu

i nástupu parkoviště před kulturním domem. 
Zdeněk Turek,
starosta obce

7:29 7:46 7:53
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Na zasedání zastupitelstva obce Chotoviny, které se 
konalo v úterý 5. září 2023, byli zastupitelé seznámeni 
starostou obce Mgr. Zdeňkem Turkem se záměrem vede-
dení obce vyhlásit výběrové řízení na vypracování pro-
jektové dokumentace pro stavbu víceúčelového hřiště v 
Chotovinách v lokalitě pod fotbalovým hřištěm. V polo-
vině září se měl uskutečnit geologický průzkum této 
lokality, aby mohly být dle sdělení starosty definovány 
požadavky obce jako zadavatele na budoucí projekt. 
Vizuálně pak má být dodržen návrh Ing. Arch. Ondřeje 
Chudého, www.ateliervas.cz, který byl veřejnosti před-
staven 15. 5. 2023.
Stále si stojím za názorem, který jsme vyjádřily v červ-

novém vydání Listů Chotovinska já, Mgr. Eva Volfová, 
Pavlína Otradovcová a Ing. Hana Junová jako opoziční 
zastupitelky. Práce odborníka a angažování architekta 
byl krok správným směrem, ale jeho zadání bylo 
omezené. Považuji za chybu, že vedení obce neřeší 
jako celek budoucí podobu celé lokality fotbalového 
hřiště a prostoru pod ním, okolí kuželny a nového 
dětského herního prvku, včetně přístupové cesty do
Farského lesa.
Ing. arch. Ondřej Chudý se musel držet zadání. Dostal 

za úkol do svahu umístit víceúčelové hřiště, běžeckou 
dráhu a parkovací plochu co nejblíže k budově ma-
teřské školy a přilehlé komunikaci. Výsledky geolo-
gického průzkumu lokality ještě nebyly k dispozici. 
Nedostal za úkol uvažovat o tom, jak propojit více-
účelové hřiště s areálem fotbalového hřiště a okolím do 
jednoho funkčního celku.  Z vyjádření vedení obce, jež 
opakovaně zazněla, budou uživatelé budoucího více-
účelového hřiště muset využívat šatny a sociální zaří-

Koncepce lokality u fotbalového hřiště v Chotovinách
zení právě v areálu fotbalového hřiště. Proč se tedy 
neuvažuje nad tím, jak bude tato lokalita vypadat v bu-
doucnosti jako celek?
Jsem přesvědčena, že by zastupitelé měli nejdříve 

rozhodnout (po projednání s veřejností a konzultací s 
odborníky), jak si představují, že bude celá tato oblast 
vypadat. Jak bude pokračovat zástavba a využívání 
obecního pozemku, až se postaví víceúčelové hřiště? 
Nebylo by dobré připravit již nyní technickou infra-
strukturu i pro využití zadní části? Co když víceúčelové 
hřiště bude nyní umístěno sice blízko školy a školky, 
ale nakonec se ukáže, že kvůli této stavbě nemůže po-
zemek sloužit třeba přístavbě další třídy mateřské ško-
ly, nebo domu služeb, o kterém se hovoří?
Stejně důležité je také to, aby výstavba v této lokalitě 

byla rozumně rozdělena do etap. Je jasné, že nebude 
možné všechno realizovat z finančních důvodů najed-
nou. Hovořím o tom proto, že stavba multifunkčního 
hřiště je pro současné vedení obce priorita, avšak ne-
zdá se, že by existovala koncepce, jak bude využit po-
zemek dále, kudy povedou přístupové komunikace 
nutné pro dopravní obslužnost zadní části pozemku, 
jak se to propojí s fotbalovým hřištěm, jak budou vypa-
dat nové kabiny a potřebné zázemí a jak budou sdíle-
ny, a jak bude jejich nová podoba umístěna do prosto-
ru. Ve stávajícím půdorysu?
Jistě existují různé názory na to, jak pozemek využít. 
Jedním z návrhů, jak by se mohlo uvažovat při rozvr-

hování celé lokality, je návrh připravený vlastní inicia-
tivou panem Jiří Pěknicem ze společnosti Graphic PRO 
ve spolupráci s ing. Arch. Janem Hlavínem z fakulty 
architektury ČVUT (viz výkres). /pokračování na str. 8/
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Vyšel ze stávajícího platného územního plánu obce 
Chotoviny, který definuje účelové využití celého po-
zemku /i dolní plochy/ jen úzce pro stavby občanské-
ho vybavení typu tělovýchovná a sportovní zařízení.
K této změně účelového využití pozemku došlo z roz-
hodnutí předchozího zastupitelstva obce Chotoviny při 
přijetí nového územního plánu s účinností od 16. 3. 
2020. Stavební záměr umístění jakékoli jiné stavby nežli 
typu tělovýchovná a sportovní zařízení, si tedy vyžádá 
předchozí změnu územního plánu.
Ideová skica řeší celé území tak, aby bylo jeho funkční 

využití provázané a naplňovalo potřeby širší části 
obyvatel obce. Návrh dle přesvědčení autorů „citlivě 
odděluje jednotlivé plochy zasazené do svahu dosta-
tečným množstvím zeleně a vytváří tím minimalistický 
dojem. Respektuje dosavadní pěší koridor a myslí i na 
další využití. Největší dominantou je multifunkční objekt, 
který řeší doposud nevyřešené problémy obce. Mimo 
zázemí fotbalového klubu se zde díky svahu do dvou 
podzemních podlaží vejde jak zázemí pro atletický 
stadion, tak i např. prostory zdravotního střediska a 
rehabilitace. Nechybí ani občerstvení s terasou a nád-
herným výhledem na jih. Vše v docházkové vzdálenosti 
od centra obce. Budova zasazená do svahu vyřeší 
problém s jeho stabilitou. Funkční sloučení několika 
objektů do jednoho uspoří energie. Prostorovou úspo-
rou by dalo vzniknout v místě bývalých šaten dětskému 
hřišti a amfiteátru. Oproti současnému stavu je myšleno 
na bezbariérová opatření. Ekonomickou náročnost celé-
ho projektu významně snižuje sloučení objektů do jed-
noho a možnost etapizace výstavby jednotlivých ploch.“
Je to jen jeden z návrhů pro ilustraci, jak může vypa-

dat, řeší-li se budoucí podoba této lokality jako celek. 
Já k němu mám výhrady, ale při pohledu na tento návrh 
je mi zřejmá především jedna věc – dokud neznáme pro-
storové nároky a aspoň základní podobu nutné rekon-
strukce stávajícího fotbalového hřiště a jeho zázemí, 
neměli bychom do nezastavěného pozemku pod ním 
umisťovat další stavbu, jež by z logiky věci měla tvořit s 
existujícím sportovištěm funkční celek. Plánování obou
investičních záměrů by mělo být provázané.
Osobně bych podpořila v místě dosud nezastavěné 
plochy pod hřištěm budoucí výstavbu budov k rozší-
ření ZŠ a MŠ Chotoviny, spolu s domem služeb (ordi-
nace aj.) a parkovištěm (přiléhajícímu co nejblíže ke 

Vítám, že se „opoziční zastupitelky“ již zcela odklonily od od-
mítavého stanoviska na výstavbu víceúčelového hřiště v tomto 
prostoru.

Víceúčelové hřiště bylo připravováno ve spolupráci se ško-
lou, tělovýchovnou jednotou, své názory mohla sdělit široká
veřejnost písemně nebo na dvou veřejných projednáních. Konsta-
tuji, že návrh studie vypracovaný ing. arch. Chudým byl přijat 
všemi přítomnými s nadšením a bez připomínek. Nezastavěná 
část pole bude dostatečnou rezervou pro další rozvoj obce (škol-
ství, zdravotnictví, jiné služby…) Návrh má zcela jasnou koncepci
a odpovídá reálným možnostem obce.

Přiložená skica, připravená panem Jiřím Pěknicem a ing. Arch.
Janem Hlavínem je vypracována bez znalostí potřeb a reálných 
možností naší obce. (Odhad nákladů 60 000 000 či více?)
Doporučuji zastupitelkám z TOP 09 přečíst si jejich vlastní člá-
nek uveřejněný v červnových Listech Chotovinska.                                          
Cituji jejich slova: „Současně je třeba se zamyslet nad ekonomi-
ckou náročností projektu a dopadům na obecní rozpočet, a zda 
se touto výstavbou neohrozí realizace jiných, důležitějších pro-
jektů.“

Upřímně nevím, co k dané věci ještě říci. Problematika hřiště byla 
již mnohokrát řešena a vyřešena. Na potřebě i podobě hřiště se 
shodli všichni zúčastnění s většinovou převahou. Je vypsáno výbě-
rové řízení na zpracování dokumentace. Nechápu jednání strany
TOP 09 a neustálé omílání tohoto problému. Chápu, že se stavbou 
nesouhlasí, jednání o těchto věcech je vždy věcí kompromisu a po-
kud „prohraji“, jsem přehlasován nebo můj názor není ve prospěch 
většiny akceptován, měl bych umět přijmout „porážku“ a respek-
tovat rozhodnutí většiny, tak jak je to v demokratické společnosti 
běžné. To, že takovéto hřiště potřebujeme, jak pro rozvoj sportu, 
oddíl kopané TJ Sokol Chotoviny má 198 členů, tak pro školu, je 
neoddiskutovatelné.

stávající budově MŠ), raději než stavbu atletického 
stadionu. Stávající čtvrtá třída mateřské školy Broučci, 
jež je vyčleněná do budovy kulturního domu, byla ote-
vřena před třinácti lety jako provizorní, když řešila se 
hodně narychlo nedostatečná kapacita hlavní budovy 
mateřské školy. Uvažujeme-li dnes o další rezervní bu-
dově pro přístavbu MŠ, je třeba uvažovat takovým způ-
sobem, aby byly třídy MŠ při dalším rozšiřování slou-
čeny max. do 2 budov (a tedy třídu Broučků z kultur-
ního domu přesunout do nové budovy). Mělo by se 
uvažovat také kam se bude směrovat další rozvoj bu-
dovy základní školy, jež je kapacitně naplněna a volné 
prostory pro nové třídy nemá. Kam ji budeme rozši-
řovat? Tento pozemek ve vlastnictví obce se k tomu 
svou blízkostí nabízí. Uvolněný prostor v kulturním 
domě po třídě MŠ by pak mohl být navrácen původ-
nímu účelu (pro setkávání spolků, jako přísálí kultur-
ního domu).
Jsem ale především zastáncem veřejné debaty, jaké 

jsou širší potřeby obyvatel obce, a potřeby školského 
zařízení si musí definovat vedení školy. Považuji za 
chybu, že na zasedáních zastupitelstva není žádný pro-
stor pro takové ideové plánování a mapování potřeb 
občanů a žádná debata na tato témata vůbec neprobí-
há. Územní plán je účinný nástroj, který obec má k re-
gulaci výstavby na plochách ve svém území, a to včetně
průmyslových ploch, a diskuse o jeho obsahu by v orgá-
nu obce, který má pravomoc územní plán změnit, pro-
bíhat rozhodně měla.
Ing. arch. Ondřej Chudý nedostal zadání zabývat se 

lokalitou jako celkem (včetně modernizace fotbalo-
vého hřiště), což považuji za chybu, jistě by přišel také 
se zajímavým řešením. A nelze ani nechat stranou to, 
pro jakou stavbu budeme rezervovat plochu na pozem-
ku za víceúčelovým hřištěm a jakou bude tato plocha 
vyžadovat potřebnou technickou a obslužnou doprav-
ní infrastrukturu...  Aby se nestalo, že se „dům služeb“ 
nebo budoucí přístavba mateřské školky na pozemek 
nakonec neumístí, protože nám nezbude dostatečný 
prostor. Radana Vítovcová

Několik vět k článku paní Radany Vítovcové
„Koncepce lokality u fotbalového hřiště“.

Zdeněk Turek
Jan Jordák,

místostarosta a předseda oddílu kopané Sokola Chotoviny

Schválená podoba
lokality hřiště



BLAHOPŘEJEME JUBILANTŮM
Svá významná životní jubilea oslavili nebo v nejbliž-
ších dnech oslaví tito naši občané:

Všem jubilantům přejeme do dalších let pevné
zdraví a mnoho spokojenosti a osobní pohody.

Jaroslav Wimmer

Štěpánka
Svobodová
Jeníčkova Lhota

Nový občánek

70 let Václav Hlinka, Chotoviny
 Helena Zákostelecká, Červené Záhoří
 Miroslav Köchert, Červené Záhoří
 Josef Merxbauer, Červené Záhoří
90 let Emílie Pecková, Červené Záhoří

                GRATULUJEME!

z Řevnova

a

z Chotovin

Váchovi

Borkovcovi

manželé 

V listopadu oslavili

ZLATOU SVATBU

Blíží se doba, kdy alespoň na 
chvíli chceme zapomenout na 
všednodenní starosti a trápení, 
životní ztráty a prohry, a oddat 
se iluzi vánočních svátků a pří-
chodu nového roku. Je to také 
příležitost zavzpomínat na své 
dětství i na ty, kteří nás přede-
šli.

Málokdo ví, že kromě Čechů 
se žádný evropský národ ne-
může pochlubit tak podrobným 
popisem vánoc, jaký nám zane-
chal učený mnich, benediktin
břevnovského kláštera, Jan z 
Holešova. Jde o první detailní
popis vánočních obyčejů, tak 
jak byly dodržovány v době 
rozkvětu české země za vlády 
Karla IV. Jan z Holešova tu uka-
zuje světlé i stinné stránky to-
hoto období, a tak nám umož-
ňuje nahlédnout do života na-
šich předků.

Věrný křesťan se na Štědrý 
den postil až do večeře, která 
byla velice skromná. Jen ma-
ličko se občerstvil a krátkým
spánkem se pak posílil, aby při
jitřní bohoslužbě mohl chválit 
Pána. Jan z Holešova odsuzu-
je v ten den přejídání a opíjení, 
ale i různé hry, kterými se lidé 
snaží poodhalit svou budouc-
nost.

Poctiví lidé v ten den otevírali 
svůj dům každému potřebnému
a projevovali mu svoji štědrost. 
Stejně tak činili i dobytku. Bo-
hatí lidé otevírali své měšce
a štědře obdarovávali žebráky 
a nuzáky.

Je zajímavé, že dodnes udržo-
žovaný zvyk půlit na Štědrý den
jablka a z nich hádat svou bu-

Vánoce a Nový rok na Táborsku
          doucnost, vznikl z tehdejšího 

obyčeje. Lidé na Štědrý den 
jedli mnohem víc ovoce než 
obvykle. Tím si připomínali, že 
v ten den se všemu lidstvu na-
rodil zvlášť vybraný plod – Ježíš
Kristus. Proto hospodáři krá-
jeli v ten den ovoce a dávali je 
čeledi, chudým i každému pří-
chozímu.

 Na Štědrý den lidé nosili do 
kostelů i domácích jizeb tehdy 
dosti vzácnou slámu, kterou 
pokrývali zem na paměť toho, 
že Matka boží porodila syna. 
Jan z Holešova si ale stěžuje, 
že nehodní lidé zneužívají toho-
to krásného zvyku, a na slámě 
provádí bohapusté necudnosti.
Některé ženy s touto slámou 
dokonce čarují, aby se jejich tě-
lu po celý rok vyhýbaly blechy 
a jiný hmyz.

Také Silvestra naši předci sla-
vili důstojně a vůbec ne roz-
verně. Celý den sice byl slaven 
radostně, ale s určitou umír-
něností a cele svátečně. Muži 
sice navečer odešli do hospody,
ale jen proto, aby rozvážně po-
besedovali se sousedy a zhod-
notili co dobrého či zlého prá-
vě končící rok přinesl. Selky, dě-
večky a mládež zůstávaly doma 
a při vzácné bílé kávě se bavily
různými lidovými zvyky, jejichž 
cílem většinou bylo poodhalit
roušku nad tajemstvím bu-
doucnosti. Lilo se olovo a vosk, 
házelo koštětem, pantoflem a 
podobně. Některé lidové oby-
čeje se z doby Karla IV. později 
přenesly i do štědrovečerních 
zvyků.

Na Táborsku bývalo zvykem, 
že hospodyně na Štědrý den 
vysypala před domovní dveře
lopatku smetí, aby štědrovečer-
ní pohodu nenarušila čaroděj-
nice. Na dvoře udělala z prova-
zu kruh a do něj pak nasypala 
slepicím zrní. Tak se slepičky
netoulaly a snášely jen doma.
Dobrá hospodyně nasypala do
kruhu mák. Kolik slepičky sněd-
ly zrníček, tolik pak snesly va-
jíček. 

Chtěl-li rolník vědět, jaké bu-
de v jednotlivých měsících po-
časí, vzal na Štědrý den cibuli 
a opatrně jí rozdělal na dva-
náct po sobě jdoucích lupenů. 
Nesměl je pomíchat a musel je
klást za sebou do řady. Každý
cibulový lupen znamenal jeden
měsíc v roce. Pak do každého 
nasypal trochu soli. Na kterém 

lupínku se do rána sůl rozpus-
tila, v tom měsíci mělo být hod-
ně vláhy. Ve kterém zůstala sůl 
bez vody a suchá, onen měsíc 
měl být bez vláhy.

Předělem mezi svátečními a 
všedními dny je chápán svátek 
Tří králů. Na Táborsku v ten 
den obdarovávala děvčata své 
chlapce, ale především se čas-
ně ráno omyla v čerstvém sně-
hu, aby si zachovala krásu a
svěžest po celý rok. Kdo z mlá-
denců se nebál v ten den po-
nořit do ledové vody, měl po 
celý rok zaručené pevné zdra-
ví. Od chalupy k chalupě se
ploužili hlubokým sněhem ko-
ledníčci, kteří po odzpívání ko-
led napsali na dveře stavení svě-
cenou křídou počáteční písme-
na tří králů. Tento nápis pak měl
dům po celý rok chránit před 
neštěstím.

PROSINEC V PRANOSTIKÁCH
Klepáním na úl v prosinci živým neprospěješ,
mrtvých nevzbudíš.

Je-li studený prosinec, hodně práce bude mít žnec.

Když je mráz na 1. prosince, vyschne nejedna studnice.

Po sv. Barboře (4. 12.) střez nosu i uší.

Prší-li o Mikuláši (6. 12.) anebo padá sníh,
bude příští rok hodně hrachu.

O sv. Lazaru (17. 12.) ucpi v senci každou spáru.

Jasná noc o Štědrém dnu (24. 12.) mrazy lezou ke dnu.

Na Boží narození (25. 12.) o bleší převalení.

LISTY CHOTOVINSKA 912/2023



LISTY CHOTOVINSKA 1012/2023

Martina Sochůrková

První čtvrtletí školního roku
je za námi a s ním také první hodnocení 
naší společné práce. Na třídních schůz-
kách a konzultacích jsme s rodiči pro-
diskutovali nejen školní výsledky, ale ta-
ké chování děvčat a chlapců naší školy. 
Vezmeme-li oboustranně vyslovené při-
pomínky a podněty vážně, jistě to bude 
ku prospěchu dětí a jejich vzdělávání.

Zúčastnili jsme se řady sportovních
soutěží, nejlépe si vedly dívky, které vybo-
jovaly hned dvakrát skvělé třetí místo na
turnajích ve florbalu. V listopadu rovněž 
vyvrcholil soutěží desetidílný plavecký vý-
cvik 2. až 4. tříd. Vyhráli vlastně všichni ti, 
kteří překonali strach z vody a naučili se 
základům plavání. 

Tentokrát jsme zabodovali také na poli 
literatury, když hned naše dvě deváťačky 
Aneta Orlová a Jana Tina Kořená obsadily 
1. a 2. místo v literární soutěži. 

Každoročně ve škole organizujeme škol-
ní kola nejrůznějších vědomostních sou-
těží. Ne jinak je tomu také v matematice. 
Ve školním kole matematické soutěže pro 
žáky II. stupně nazvané Pythagoriáda byly
nejlepší žákyně 6. třídy Zuzana Zemanová 
a Kamila Bartoňová, vyslali jsme je proto 
reprezentovat naši školu do okresního ko-
la v Táboře. Z celkového počtu 35 soutě-
žících obsadila Kamila Bartoňová skvělé 
2. místo!

Často jezdí naše děti do táborského di-
vadla. Třeťáci si však pro svůj kulturní zá-

žitek vybrali Sezimovo Ústí a jejich Měst-
ské středisko kultury a sportu Spektrum. 
S nadšením zde zhlédli divadelní předsta-
vení KnihoMoli, ve kterém se seznámili
s významnými literárními postavami Don 
Quijottem, Babičkou, Malým Princem ne-
bo Pipi Dlouhou punčochou a naučili se, 
že knížky nejsou nuda, ale mohou si je jak- 
sepatří vychutnat. 

V závěru měsíce se zraky veřejnosti obrá-
tily ke školám z důvodu stávky. Ačkoli jsme
se stávky přímo nezúčastnili, přesto za-
městnanci naší školy stávku podpořili. Fi-
nancování nepedagogických pracovníků a
změny v určování počtu vyučovacích ho-
din opravdu mohou vést ke snížení kvality 
výuky na školách. Doufejme, že nejčerněj-
ší scénáře se na naší škole neuskuteční a 
my budeme i nadále moci pokračovat ve 
své práci bez velkých omezení či kompro-
misů.

 V neděli 3. prosince začal advent a v tom-
to krásném období bych Vás ráda jmé-
nem všech žáků a kolegů chtěla pozvat na 
tři tradiční předvánoční akce. Ve čtvrtek 
7. prosince proběhne v kulturním domě 
Vánoční dílna. V úterý 19. prosince už po 
pětadvacáté vystoupí školní pěvecký sbor
pod vedením Mgr. Miroslavy Honzové. 
25. vánoční zpívání začne v 17 hodin v 
kostele sv. Petra a Pavla. A konečně na 
Zpívání u stromečku jste všichni srdečně 
zváni v pátek 22. prosince od 18 hodin.

„Na republiku? Tak na tu asi nemám, leda až za hodně dlou-
ho…“ Říkala jsem si ještě před rokem v šatně naší tělocvičny, 
zatímco jsem si zavazovala žlutý pásek. Rok se s rokem se- 
šel, já stojím v té samé šatně, ale zavazuji si již pásek modrý. 
Chvátám na trénink, abych na Mistrovství České republiky
v taekwondu předvedla něco pořádného.

Taekwon-Do je korejské moderní bojové umění sebeobrany, se 
kterým jsem začala zhruba před rokem a půl. Absolvovala jsem
řadu soustředění, postupně skládám jednotlivé zkoušky a získá-
vám tak vyšší pásky. Během přípravy se soustředím na spor-
tovní boj, sestavy a také sebeobranu. Každý trénink trvá mini-
málně dvě hodiny a hodně musím chodit běhat. Je to dřina, 
ale nyní jsem se dostala mezi ty nejlepší ve své kategorii. 

Taekwon-Do se stalo velkou součástí mého života a dou-
fám, že nějakou chvíli ještě bude. Rozhodně všem toto bojo-
vé umění doporučuji.

Minulý měsíc obě třídy deváťáků navštívily Botanickou zahra-
du v Táboře. Během zajímavé prohlídky zahrady nás upoutala 
literární soutěž nazvaná Na vlastním písečku aneb suchomilné 
rostliny v botanické zahradě, kterou připravila Městská knihov-
na Tábor ve spolupráci s VOŠ a SZeŠ Tábor, Botanickou zahra-
dou a spolkem Květel. 

Všichni deváťáci se proto chopili per a napsali svůj příběh na 

zadané téma. Vybrali jsme několik nejlepších prací a do soutěže 
je poslali.

Slavnostní vyhlášení soutěže proběhlo 29. listopadu. K naší 
velké radosti obsadila Jana Tina Kořená 2. místo a já jsem do-
konce vyhrála! Odměnou nám byl diplom, kaktus a kniha o rost-
linách. Pokud chcete, můžete si můj vítězný příběh Jak šla juka 
do světa přečíst na www.zschotoviny.cz .

Na vlastním písečku aneb suchomilné rostliny v botanické zahradě

Aneta Orlová

Jana Tina Kořená (9. třída)

Republikový výběr nejlepších závodníků

Třeťáci v Sezimově ÚstíTřeťáci v Sezimově ÚstíTřeťáci v Sezimově Ústí

PythagoriádaPythagoriádaPythagoriáda

Plavecký výcvikPlavecký výcvikPlavecký výcvik
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V listopadu proběhly florbalové turnaje žáků a žákyň 6. a 7. tříd
ve sportovní hale Mír v Táboře. 

Nejprve změřili své síly s florbalisty jiných škol chlapci. V prv-
ních dvou zápasech s žáky ZŠ Bechyně Školní a táborského sou-
kromého gymnázia naši florbalisté jednoznačně vyhráli. V dalším
zápase jsme i přes velkou snahu prohráli s pozdějším vítězem 
celého turnaje ZŠ Zborovská. Poslední zápas ve skupině se ZŠ 
Opařany po vyrovnaném boji skončil prohrou našich florbalistů, 
a proto jsme obsadili ve skupině 3. místo. V posledním zápase
o 5. – 6. místo se ZŠ Malšice jsme prohráli 0 : 2, a skončili tak na 
6. místě.

Dívky byly rozlosovány do skupiny B, kde hrály 5 zápasů. V prv-
ním zápase porazily ZŠ Planou 2 : 0. Druhý zápas jsme prohrály 
se ZŠ Zborovskou, byl to asi nejtěžší souboj. Další dva zápasy se 
ZŠ Soběslav Edvarda Beneš a ZŠ Jistebnice jsme po velkém boji 
vyhrály. V závěrečném zápase ve skupině se ZŠ Veselí jsme i přes
velkou snahu v posledních 10 vteřinách dostaly gól a prohrály
0 : 1. Ve skupině jsme se umístily na 2. místě. Dalšími soupeř-
kami v boji o 1. – 4. místo byly florbalistky ZŠ Bechyně Školní
a ZŠ Husova. S dívkami z Bechyně jsme prohrály 0 : 2 a v posled-

Poslední listopadový týden 
se konaly dva florbalové tur-
naje pro 4. a 5. třídu. Nejdříve 
své síly poměřili chlapci, kteří
odehráli vyrovnané zápasy, ale
nedařilo se jim výsledkově. Vět-
šina zápasů končila o jeden
gól v náš neprospěch. Jediný
úspěch jsme si připsali s tu-
čapskou školou. Celkově z to-
ho bylo 8. místo.

Větší radost nám udělala děv-
čata, která svůj turnaj odehrá-

Okresní přebory ve florbalu žáků a žákyň 6. a 7. tříd

ním zápase s dívkami z Husovky jsme po urputném souboji vy-
hrály 1 : 0. Toto vítězství nám přineslo nádherné 3. místo v turnaji.

Všem florbalistkám a florbalistům gratuluji a děkuji za vzornou
reprezentaci školy.

Listopadové florbalové turnaje 4. a 5. tříd

Patrik Elhenický

Irena Miloschewitschová

la hned následující den. Úvod-
ní prohra 2:1 s Dražicemi je do 
kolen neposlala a v následují-
cím zápase protihráčky z Mla-
dé Vožice téměř k ničemu ne-
pustila. Naopak brankářka sou-
peřek byla zasypána nespoč-
tem střel. K naší smůle si však 
žádná z nich nenašla cestu až
do sítě. Proto zápas skončil
0 : 0. V dalším zápase naše 
děvčata ve vyrovnaném utkání 
prohrála 2 : 1 s celkovými ví-
tězkami ze Soběslavi. Na zá-
věr nás čekal soupeř, který na 
těchto akcích pravidelně zí-
skává místa nejvyšší. Vidina 
konečného třetího místa byla 
však silná, a tak se chotovin-
ské dívky do holek ze Zborov-
ské pustily bez bázně a hany.
V poločase však na ukazateli
skóre svítil stav 0 : 1 v náš ne-
prospěch. V tom druhém Zbo-
rovskou zatlačily, z čehož vy-
těžily vyrovnávací gól. Náš tým
dál tlačil, ale soupeřky odoláva-
ly a několikrát se dostaly samy 
před naši bránu. Eliška Němeč-
ková jim však svými zákroky 
žádnou radost nedopřála. Na-
opak naše děvčata dokázala
ze silného tlaku vytěžit i druhý 
gól a po vítězství 2:1 se mohla 
radovat z konečného 3. místa.
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Podzim v mateřské škole přinesl pestrou paletu aktivit pro děti
ze všech tříd naší mateřské školy.

V prvním listopadovém týdnu navštívil naši školku pan Jiří Reindl 
s divadlem Divoloď s představením O zlobivých kůzlátkách. Jak to 
dopadne s kůzlátky, když máma není doma a zuby si na ně brousí 
vlk, se děti mohly samy přesvědčit. Veselé představení doprová-
zené zpěvem a hrou na kytaru si děti náležitě užily a odměnily ho 
zaslouženým potleskem. 

Tematické celky pokračovaly v získávání poznatků o podzimní pří-
rodě a změnách počasí. Do vzdělávacích činností se tak prolínaly 
tvořivé aktivity a jednoduché experimenty spojené s počasím. Ba-
revné šatny se tak proměnily v přehlídku dekorací spojených s pod-
zimem. 

Jednoduché úkoly s podzimní tematikou si děti s rodiči mohly 
společně ověřit Podzimní plotovkou, která se stala příjemným zpes-
třením při cestě do školky. Měsíc listopad je spojený také s několika 
pranostikami. Děti se seznámily s příběhem svatého Martina a jeho 
štědrostí. Společně jsme se začali připravovat na návštěvu Miku-
láše a jeho družiny. Pilně se opakovaly říkanky, písničky a nechy-
bělo ani rozmanité výtvarné tvoření. Budeme se tak těšit na nad-
cházející adventní období a vánoční atmosféru.

Každoroční listopadový turnaj ve fotbál-
ku jsme ve školní družině zahájili 1. listo-
padu. Z každého oddělení vzejde vítěz a za-
čátkem roku nás čeká superfinále, které se 
těší velkému zájmu ze strany diváků. Fina-
listé předvádějí tak pozoruhodné výkony, 
že by se za ně nemusel stydět profesionál-
ní hráč. 

Z české pohádky víme, že sůl je nad zlato. 

Proto ani letos nechybí naše společné náv-
štěvy solné jeskyně v Táboře. Zatím ji nav-
štívilo 1. a 3. oddělení a ostatní se mohou 
těšit v prosinci a v lednu.

Jak jsme zruční, jsme si mohli vyzkoušet 
při dvou workshopech s paní Hanou Juno-
vou. Práce se sklem je jejím velkým koníč-
kem. Sklo se stává pod jejíma rukama krás-
ným neopakovatelným šperkem a dokáže
pro ni nadchnout ostatní. Mnozí z nás pře-
konali počáteční strach pracovat s ohněm a 

Jana Svačinová, Irena Žilková

Školní družina

Dění v mateřské škole Pokojné prožití
vánočních svátků 

žáci a zaměstnanci

pevné zdraví, hodně radosti

Vám všem přejí

ZŠ a MŠ
Chotoviny

a v novém roce 2024

a vzájemného
porozumění

vytvořili jsme vlastní originální korálky a by-
li na sebe zaslouženě pyšní. 

Listopadový projekt Vaříme, stolujeme,
prostíráme pojalo každé oddělení po svém. 
Někdo vařil, jiní zhlédli dokument a násled-
ně na papírové talíře malovali svůj nejoblí-
benější pokrm a prvňáčci? Ti projekt pojali 
velmi originálně. Uspořádali svatební obřad 
s nevěstou, ženichem a družičkami. Po slav-
nostním představení si společně pochutnali 
na ovocných špízech s čokoládou.

vychovatelé ŠD
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NOVÉ KNIHY V OBECNÍ KNIHOVNĚ
PRO DOSPĚLÉ

Hana Hindráková - Obchodníci s dětmi
– po líbánkách se Izabela vrací s manže-
lem zpět do Keni. Doufala, že konečně otě-
hotní, ale je opět zklamaná. Začne se pro-
to zajímat o adopci a dozví se, že v nigerij-
ském sirotčinci pro ni mají dítě. Vše se 
zdá být na dobré cestě, dokud si Izabela
nezačne uvědomovat podivné okolnosti
možné adopce. Pustí se proto do nebez-
pečného pátrání, které předčí i její nejhor-
ší obavy.
Leylah Attar - Mlhy Serengeti – když v
nákupním centru ve východní Africe vy-
buchne bomba, její důsledky svedou ne-
čekaně dohromady dva naprosté cizince. 
Jacka Wardena, rozvedeného pěstitele ká-
vy z Tanzanie, který při výbuchu ztratil svou
jedinou dceru, a Rodel Emersonovou, ži-
jící o tisíce kilometrů dál v Anglii, která 
během stejného tragického odpoledne při-
šla o sestru. Okolnosti před ně postaví 
obtížný úkol – zachránit napříč serenget-
skými pláněmi tři děti, které mají větší 
cenu mrtvé než živé. Zatímco se snaží 
poprat s nástrahami, které jim osud klade 
do cesty, pomalu si uvědomují, že před 
nimi stojí ještě těžší výzva.
Jan Bauer - Levoboček Rožmberků – ve 
dvou příbězích z počátku 15. století se ke 
čtenářům vrací oblíbení středověcí detek-
tivové Jakub Protiva z Protivce a Blasius. 
V prvním příběhu je mnich Blasius jako 
rožmberský levoboček povolán do Krum-
lova k umírajícímu nevlastnímu bratrovi 
Jindřichovi III. z Rožmberka. Po jeho smrti

se záhadně ztratí jeho poslední vůle a Bla-
sius je obviněn z vraždy hradního kaplana 
Zachariáše. Z vězení se mu sice podaří 
uniknout, ale teprve s pomocí svého pří-
tele, zástupce královského sudího Jakuba 
Protivy z Protivce, se skutečně zachrání
a zbaví křivého obvinění.
Druhý příběh se odehrává v královském 
horním městě Jihlavě na pomezí Moravy 
a Čech. Jakub Protiva a Blasius zde mají 
objasnit záhadu výskytu falešných mincí. 
Navíc v blízkosti bývalých stříbrných dolů 
narazí na hlomozící duchy či permoníky, 
kteří se neštítí ani vraždy. Skrývají se za 
těmito nadpřirozenými bytostmi lidé, jak
je přesvědčen Jakub Protiva? A kdo je 
tajemný krasavec Václav z Jihlavy, který 
se jim připlete do cesty?
Alena Jakoubková - Maminka vaří líp,
miláčku – zdánlivě banální kritika kuchař-
ského umění se může stát zásadním kame-
nem úrazu. Další z řady ženských románů 
plodné české autorky. Běla se za Pavla, je-
hož rodiče mají restauraci na malém městě,
provdá z velké lásky. Kvůli budoucímu man-
želovi se dokonce vyučila kuchařkou, ač-
koli odjakživa toužila být učitelkou. Pavel
i jeho rodiče ji přitáhli k rodinnému pod-
nikání, ačkoli Bělini rodiče i její kamarád-
ky vztyčovali varovně prst. Sprcha přišla 
hned po svatbě. Tchyně Bělu pověřila, aby
uvařila polévku, a tenkrát Běla slyšela tu 
větu poprvé: „Maminka vaří líp, miláčku.“ 
Podaří se jí manžela přesvědčit, že tahle 
věta opravdu není
motivační?

První listopadové úterý patřilo v klubovně na hřišti našim 
seniorům. Tentokrát to bylo poslední letošní setkání, a tak již 
tradičně bylo zasvěceno vánocům.

Vánoční náladu podpořila výzdoba, které vévodil rozsvícený 
stromek, a samozřejmě ryze sváteční, vánoční večeře.

Všichni přítomní přivítali vřele milou návštěvu z obce v čele
s panem starostou Zdeňkem Turkem, který všem poděkoval za 
pozvání, připojil přání krásných vánoc a všeho dobrého do nové-
ho roku, rozdal malou pozornost pro kaž-
dého a zakončil slavnostním přípitkem.

Vánoční setkání seniorů

Srdečně děkujeme Obecnímu úřadu v Chotovinách 
za blahopřání, milou návštěvu a dárkový koš

            k našemu výročí Zlaté svatby.

Marie a Milouš Váchovi ze Řevnova

Jitka Ludvíková - Propast – román
o vztahu tří rozdílných sester,

mezi něž zasáhne jedna tragická událost. 
Román Propast je příběh tří sester plný
lásky, bolesti, humoru a nečekaných zvra-
tů. Lída je mladá učitelka a má těsně před 
svatbou. Klára je matka desetiletého Mar-
tina a se svým druhým manželem čeká 
další dítě. Linda je umělkyně a nejmladší 
ze všech. Každá vede svůj vlastní život. 
Každá je jiná. Jedno však mají společné, 
od dětství drží spolu. Jedna na druhou se 
mohou spolehnout, jedna druhé vždy po-
dá pomocnou ruku. Věří, že to tak bude 
navěky, ale osud si s nimi pohraje. Stačí 
jedna zakázaná láska, jedna nehoda a všech-
no je jinak. Sestry zjišťují, že existuje jen 
jedna cesta, jak všechno dát zase dohro-
mady. A tou je pomsta.
Helen H. Durrant - Další oběť – krimi-
nální román anglické autorky, ve kterém 
vystupuje ambiciózní vrchní inspektorka 
Rachel Kingová. Její tajemství bohužel 
souvisí s komplikovaným vyšetřováním.                     
U manchesterského kanálu je nalezeno 
spálené a týrané tělo mladého muže. Oběť 
- student žurnalistiky, se svým přátelům 
svěřil, že pracuje na velké kauze, ovšem 
jeho smrt svede policii na falešnou stopu. 
Případ dostane na starosti detektiv in-
spektorka Rachel Kingová, která má ovšem
tajemství: láskou jejího života je dobře zná-
mý zločinec - a ten se jí nedávno vrátil do 
života. Ale co doopravdy chce?

Následoval večer plný smíchu, zábavy a oblíbených písniček
v podání našich skvělých muzikantů.

Paní Zdenka Kolací rozdala vlastnoručně vyrobené perníčky, 
což jsem ocenila zejména proto, že obdivuji každý rok její krea-
tivitu, která mě okouzluje.

Ale nejen ona, Vy všichni mě neustále překvapujete svojí vita-
litou, smyslem pro humor, svou laskavostí a nadhledem. Mám 
setkání s Vámi ráda a jsem moc poctěna tím, že se stále rádi 
vracíte a že se Vám v klubovně líbí.

Tento sváteční večer byl poslední v letošním roce a já děkuji i za

 Vaše Věra Marešová

 /dokončení na další straně/

Vás panu starostovi, že se za přispění obce
mohl uskutečnit. Děkuji také, že zástupci obce
přijali naše pozvání a doufám, že se jim večer 
strávený s námi líbil a za rok mezi nás zavítají 
opět.

Vám, moji přátelé, děkuji za přízeň
a příjemné chvíle a doufám,

že se všichni budeme vídat každé
první úterý v měsíci i v příštím roce.
Všem přeji krásné a klidné vánoce
a do nového roku hlavně zdraví,

klid a pohodu, pokud možno
žádné strasti a mnoho, mnoho radosti.

Klub důchodců děkuje Obecnímu úřadu v Chotovinách za
finanční příspěvek, za který nám paní Marešová připravila krásný 

 vstup do adventních svátků. Všem přejeme veselé vánoce.
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Marie Knotková

Táborská florbalová liga má za sebou 
listopadové turnaje, což znamená jediné, 
v prosinci týmy odehrají své poslední zá-
pasy ve skupinách, kde se rozhodne, kdo 
postoupí do Ligy (část vítězů) a kdo do
Přeboru (část poražených). Tři týmy na tře-
tích místech spolu ještě sehrají baráž,
kde si to rozdají o poslední volné místo
do Ligy. Jak si vedou především oba cho-
tovinské celky, o tom se dozvíte v řádcích 
níže.

Druhý turnaj sezóny dopadl pro Draky 
Chotoviny dalo by se říct průměrně. První 
zápas Draci odehráli proti neoblíbenému 
soupeři z Plané nad Lužnicí. První polo-
čas nabídl pouze jednu branku, kdy se do 
vedení dostala Planá – 0:1. Po přestávce 
Chotoviny nedokázaly najít žádný recept, 
jak prolomit svatyni brankáře soupeře, za-
tímco florbalistům Plané se to povedlo 
ještě čtyřikrát, čímž byl stanoven koneč-
ný výsledek 0:5.

To druhé utkání už se jednalo ze strany 
Draků o úplně jinou písničku. Proti nevy-
zpytatelným Měkkýšům Chabrovice totiž 
chytli konečně střeleckou slinu. Postup-
ně se v první polovině prosadili nejdříve
kanonýr Václav Kotrlík a dvakrát také Petr 
Burda – 3:1. Gólostroj se naštěstí neza-
stavil ani po pauze, další góly přidali Ondřej
Mládek, Tomáš Tlustý a znovu Václav Ko-

Základní část florbalu míří do svého finále
trlík. Chabrovice korigovaly skóre vstřele-
ním druhé branky, ale finální slovo si vzal 
Tomáš Tlustý a pečetil vítězství Draků v 
poměru 7:2. 

Poslední listopadový víkend na Draky 
čekaly celkem 3 duely. Nutno říci hned na 
začátku, že na tento florbalový turnaj bu-
dou chtít hráči co nejdříve zapomenout.
Proti Plané nad Lužnicí končil první po-
ločas velmi slibně. Planá sice vedla brzo
o dva góly a poté měla čtyřminutovou pře-
silovku, ale v té naprosto pohořela a Dra-
ci dokázali v početním oslabení srovnat
skóre na 2:2 díky Aleši Křepelkovi a nád-
herným gólem Tomáše Tlustého. Nicmé-
ně ve druhém dějství už vynikal pouze
soupeř, který si nakonec dokráčel pro po-
hodlnou výhru 2:7. 

Proti loňským vítězům Rychlé rotě Tá-
bor to většinou bývají vyrovnané duely a 
nebylo tomu jinak ani tentokrát. Do pře-
stávky šli ve vedení chotovinští florba-
listé 2:1, kdy se nejprve prosadil Tomáš 
Tlustý a následně nechytatelným projekti-
lem i Václav Kotrlík. Ve druhém poločasu 
měly oba týmy několik šancí, ale v jejich 
proměňovaní byla lepší Rychlá rota, která 
strhla tři body nakonec na svou stranu
– 3:5. Třetí gól Draků vsítil Aleš Křepelka.

Poslední utkání třetího turnaje nabídlo 
kolaps Draků především ve druhém polo-

čase. Ten první skončil 2:2,
kdy se trefili na góly spo-
lehliví Václav Kotrlík a
Aleš Křepelka. Když se
po pauze trefil dvakrát
Petr Burda a ještě jednou
Aleš Křepelka, vypadalo to, že průběžné 
vedení 5:3 bude stačit. Bohužel závěr utká-
ní ovlivnili i rozhodčí svými chybnými ver-
dikty, a tak se už poněkud překvapivě ra-
dovaly z těsné výhry Chabrovice, které
otočily zápas – 5:6. Ze třetího turnaje tak 
Draci neodvezli ani bod.

Druhému chotovinskému týmu Cho-
toviny Predators se listopad také příliš 
nevydařil. Oproti Drakům odehráli pouze 
2 zápasy, za to ale s těžkými soupeři. Prv-
ní listopadový zápas proti Mrníkům Opa-
řany však ukázal, že Predátoři postupně 
ukazují stále větší kvalitu, i když nakonec 
se soupeřem padli 4:7. Proti silnému no-
váčkovi, kterým jsou letos Pacovští Hon-
zíci B, by se nedalo konstatovat, že vyhrál 
lepší tým, ale spíše šťastnější. Predators 
podlehli smolně 0:2 a i v tomto
špílu ukázali, že když
bude větší štěstěna
na jejich straně, že
mohou tyto těsné
zápasy začít vyhrávat.
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DOVOLENÁ
V KNIHOVNĚ

27. – 28. 12. 2023

Václav Pražák mladší

Miroslava Lánská – Zuzanka a její další 
příběhy – a jsou tu znovu naši dva dobří 
kamarádi, Zuzanka a její psíček Flíček. Od 
posledně oba trochu vyrostli, ale pořád rá-
di zažívají dobrodružství – a o těch nejno-
vějších vypráví tato kniha. Dočtete se v ní
o tom, jak se jim dařilo při závodech na ko-
lečkových bruslích, i o tom, jak se Zuzanka
málem zamilovala a Flíček se naučil pro-
skakovat obručí. Dozvíte se také, jaké pa-
tálie může způsobit záměna dvou stejných
krabic, a nakonec se s oběma hrdiny vydá-
te v maringotce na cestu po Skotské vy-
sočině. Kniha je určená dětem od pěti let.
S předchozími příběhy Zuzanky a Flíčka 
se můžete seznámit v těchto knihách: 
Zuzanka a psíček Flíček; Zuzanka a Flíček 
– Nová dobrodružství; Zuzanka a její přá-
telé.
Marie-José Maury - Heidi na cestách – 
začti se do dalších dobrodružství přátel-
ské a veselé Heidi, která žije se svým dě-
dečkem vysoko v horách. V této knize však
své milované hory načas opouští, aby se
podívala dál do světa. S věrnou kamarád-
kou Klárkou cestuje po Francii, užívá si po-

byt u moře a toulá se po Paříži. Poznává 
nová místa i nové lidi, z nichž někteří se
stávají jejími přáteli. Protože ale žádné ne-
be není pořád bez mráčku, také na Heidi 
čeká pár těžkostí, z nichž jedna ji zavede 
dokonce až za oceán. Bude mít i tahle
cesta šťastný konec? Kniha vychází v edi-
ci První čtení a je určená dětem od šesti 
let.
Rick Riordan - Percy Jackson – mytolo-
gické bytosti ožívají... Krvelačné nestvůry
se bouří... Bohové z Olympu kladou úko-
ly... Jmenuji se Percy Jackson. Do teď jsem
si myslel, že jsem obyčejný kluk, kterého 
čeká vyhazov ze školy. Zjistil jsem ale, že 
můj otec je bůh z Olympu… Kompletní 
vydání světového fantasy bestselleru,
1. – 5. díl.
Tuutikky Tolonen - Agnes a odemčený sen
– dobrodružný příběh, ve kterém jedená-
ctiletá Agnes postupně odkrývá tajemství
staré téměř sto let. Do muzea jednoho ma-
lého ospalého městečka někdo zašle vzác-
nou starou zamčenou šperkovnici. Muzeum
šperkovnici může vystavit, je tu ale jedna 
podmínka: pokud se najde někdo, kdo od 
ní bude mít klíč, smí si její obsah odnést. 

PRO DĚTI

Jedenáctiletá Agnes při návštěvě muzea 
poznává, že tento vzácný exponát vídá ve 
spánku a pokud by měla věřit svým snům,
ví také, kde ke šperkovnici najít klíč. Spo-
lečně se svým kamarádem Bunem zač-
nou pátrat po jejím osudu, po domě a po 
tajemné zahradě z Agnesiných snů.
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Přehled výsledků pravidelných kuželkářských soutěží 2023 – 2024

Družstvo A – III. kuželkářská liga mužů
TJ Česká Lípa – TJ Sokol Chotoviny       3389 – 3415 - 2 : 6

Makovec 596, Holšan 580, Bartoň 519,
Fořter 575, Hrstka 609, Jelínek 536. 

Daleký výjezd do České Lípy se povedl. Na úvod Pavel a Honza 
Holšan zahráli výborně, přidali se i ostatní, a na závěr to jistil 
Libor krásnou šestistovkou.    

TJ Sokol Chotoviny – TJ Dynamo Liberec   3323 – 3197 - 5 : 3
Jan Bartoň 541, Holšan 597, Makovec 528,

Jelínek 554, Hein 552, Hrstka 551.
Domácí zápas neměl být složitý, ale nevysoká čísla nás donutila 
v závěru trochu se strachovat o výsledek. Výborně opět Honza 
Holšan.

KK Jiří Poděbrady – TJ Sokol Chotoviny    3481 – 3364 - 7 : 1
Makovec 548, Fořter 522, Jelínek 598,

Holšan 559, Hein 556, Hrstka 581.  
Domácí Poděbrady nás od začátku nepřipustily do hry a svým 
nejlepším letošním výkonem si zajistily vítězství. U nás krásně 
Borek Jelínek i Libor, ale nestačilo to.                    

KK Kolín - TJ Sokol Chotoviny            3273 – 3185 - 5 : 3
Makovec 461, Hein 608, Holšan 534,

Hrstka 519,  Jan Bartoň 554, Fořter 509.
Další venkovní boj, tentokrát na saduritové dráze v Kutné Hoře. 
Na úvod Zbyněk vynikajících 608, bohužel Pavlovi se silně nedaři-
lo, a tak to zůstalo až do závěru. Staré dráhy nám zřejmě nesvědčí.
Domácí jarní utkání 2024:
13. 1.  sobota   17:00     Chotoviny – KK Kolín 
10. 2.  sobota   17:00     Chotoviny – SKK Hořice B
  2. 3.  sobota   17:00     Chotoviny – SK Žižkov Praha  
16. 3.  sobota   17:00     Chotoviny – TJ Kuželky Česká Lípa

PMN, ČPD, PJ – poháry mládeže / žactva, dorostu a juniorů
Za účasti naší mládeže jsme pokračovali v bojích na vybraných turnajích. 
Pohár mladých nadějí (PMN) – kategorie mladší žáci / žákyně
                                                   10 - 12 let, starší 13 - 14 let. 
Český pohár dorostu (ČPD) – dorost (15 - 18 let).
Pohár juniorů (PJ) – junioři / juniorky (19 - 23 let).
PMN / TJ Centropen Dačice 60 hs: 
Mladší žákyně: Kamila Bartoňová 283 poražených kuželek, 2. místo 
ve 3. turnaji, průběžně celkové třetí místo, výborně! Kamče to sype, 
jen tak dále až do finále v Olomouci. Držíme palce.
Starší žáci: Daniel Klika 252, 3. místo,
                  Matyáš Rechtorik 247 kuželek, 4. místo.
Ostatní: Vojtěch Vacko 229, Filip Šerpán 222, Dominik Sirotek 151. 
ČPD / TJ Spartak Pelhřimov 120 hs:
dorostenka: Kateřina Křemenová 491,
dorostenec: Matěj Poula 475.
PJ / KK Lokomotiva Tábor 120 hs:
junior:  Pavel Makovec 604, 2. místo. Pavel zahrál výborný výkon,
je třeba formu přenést i do ligy.

Podzimní část mistrovských utkání pomalu končí. S průběhem první poloviny sezóny můžeme být celkem spokojeni. 
Družstva A v lize a B v kraji předvádějí dobré výkony a získávají cenné body do tabulky. Doufáme, že tato vlna
vydrží co nejdéle, a týmy zůstanou i na jaře na předních místech.  

Družstvo B – Krajský přebor I.
TJ Sokol Chotoviny B – Borovany A        2683 – 2683 - 5 : 3

M. Křemenová 455, Bartoň 469, L Křemenová. ml. 406,
Filip 475, L. Křemenová 445, Křemen + Orel 433.

Domácí i hosté předvedli výborné výkony, hrálo se až do posled-
ních dvou hodů, štěstí se nakonec přiklonilo na naši stranu a po 
vyrovnaných součtech družstev bereme body. Zraněného Petra
v závěru střídal Fanda Orel a s tlakem se popral, když posledním 
hodem srazil šestku a vyrovnal nahrané kuželky. Výborně Miloš, 
David i někteří ostatní.

TJ Dačice E – TJ Sokol Chotoviny B        2777 – 2660 - 5 : 3
M. Křemenová 505, Křemen 430, Filip + Orel 399,

L. Křemenová ml. 437, Bartoň 481, L. Křemenová 408.
V Dačicích se nevyhrává. Začínáme vynikající pětistovkou Mar-
tiny, soupeř ale kontruje 522 a jedeme dál. V další rundě musí 
střídat Miloš pro zranění, dohrává opět Fanda. Na závěr hraje 
výborně David, ale nestačí to.                          

TJ Sokol Chotoviny B – TJ Dačice D       2569 – 2553 - 5 : 3
M. Křemenová 460, Křemen 372, L. Křemenová ml. 463,

Filip 399, Bartoň 444, L. Křemenová 431.
Znovu Dačice, tentokrát doma. Soupeř ze dna tabulky, který pře-
kvapil kvalitními výkony, se pral o body. Ale štěstí se opět přiklo-
nilo na naši stranu a body zůstávají doma v Chotovinách.

Domácí jarní utkání 2024:
12. 1.  pátek   18:00     Chotoviny B – Hilton Sez.Ústí B
19. 1.  pátek   18:00     Chotoviny B – TJ Loko Č. Budějovice
  2. 2.  pátek   18:00     Chotoviny B – TJ Sokol Nové Hrady A
23. 2.  pátek   18:00    Chotoviny B – TJ Dynamo Č. Budějovice A
15. 3.  pátek   18:00    Chotoviny B – TJ Nová Ves u Č. Budějovic

M. Vacko

Družstvo D – Okresní přebor
TJ Chotoviny D – TJ Chýnov B            1523 – 1684 - 0 : 6

František Orel 372, Kateřina Křemenová 361,
Zdeněk Fiala 392, Lucie Lišková 398.

Loňský vítěz okresu nám nedal šanci, ale výsledky se pomalu
lepší. Bohužel bodů nula.

TJ Sp. Soběslav B – TJ Chotoviny D       1373 – 1279 - 6 : 0
Kateřina Křemenová 320, Zdeněk Fiala 313,

Lucie Lišková 329, František Orel 317.
V Soběslavi se hraje těžko, nic pro naše začátečníky.

KK Loko Tábor C – TJ  Chotoviny D        1570 – 1587 - 1 : 5 
Kateřina Křemenová 398, František Orel 378,

Zdeněk Fiala 392, Lucie Lišková 419.
Konečně první vítězství a body. Tak jsme se dočkali! V Táboře to 
padá, povedlo se.                                    
TJ Chotoviny D – KK Hilton Sezimovo Ústí C 1505 – 1540 - 2 : 4 

Kateřina Křemenová 400, Lucie Lišková 379,
František Orel 344, Zdeněk Fiala 382.

Domácí boj s Hiltonem. Jeden nepodařený nához nám vzal myš-
lenku na body, jinak se hraje docela slušně. 

Domácí podzimní a jarní utkání 2023/24:
13. 12.  středa   17:00     Chotoviny D – TJ Spartak Soběslav B
10. 1.    středa   17:00     Chotoviny D – KK Loko Tábor C
24. 1.    středa   17:00     Chotoviny D – KK Loko Tábor D
31. 1.    středa   17:00     Chotoviny D – TJ Sokol Chýnov B
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Fotbal v listopadu
  –  MUŽI A  –

tabulka po podzimní části

Čas utíká jako voda a máme tu 
prosinec, proto dnes jen malé 
ohlédnutí za listopadovými zápa-
sy, kterých už bylo poskrovnu.
Ve čtvrtek 2. 11. odehrála svůj 
poslední zápas podzimu starší 
přípravka. Hostilo ji hřiště ve 
Veselí nad Lužnicí a naši hráči, 
ač bojovali statečně a hra byla 
vyrovnaná, bohužel odjížděli bez
bodů, a to po prohře 4 : 2.
Dva zápasy měli před sebou v
listopadu naši starší žáci. Ti 
přes veškeré své snahy odcháze-
li taktéž bez bodů, a to po pro-
hře v Ratibořských Horách, kde
byl výsledek domácích více než
přesvědčivý - 7 : 1, tak i v ná-

Jak bývá zvykem, před každou fotbalovou pauzou se hráči loučí se 
svými fanoušky a schází se, aby zhodnotili uplynulou sezónu.
Dokopná našeho „áčka“ následovala po posledním zápase s Planou 
nad Lužnicí. Hráči pro své fanoušky připravili občerstvení, společně 
probrali odehrané zápasy, a poté se zaslouženě oddali zábavě. Mají 
také oprávněně co slavit, být druzí v tabulce, to už je pořádný důvod 
k oslavám a gratulacím!
Tento rok se po dlouhé době sešli na své dokopné i hráči dorostu. 
Účast byla téměř stoprocentní, jak hráči Chotovin i hráči Malšic si 
měli co říci se svými trenéry, v čele s Jiřím Pěknicem.
Kluci opět potvrdili, že jim nechybí fotbalová srdce. Odhodlání na-
stoupit na jaře na trávník a bojovat o pěkné místo v tabulce je u všech
viditelné.
Pravdou je, že Jiří Pěknic vede kluky způsobem, který v nich budí
respekt a touhu být lepší. Já osobně jim moc fandím a přeji, aby 
všechny jejich sny se staly skutečností, protože tahle parta doka-
zuje, že je tým, a chce ukázat, že může být týmem ještě lepším.

V říjnu jsem vyhlásila anketu o nejlepšího hráče podzimu a všichni 
už jistě čekáte na výsledky. Nejprve chci poděkovat všem, kteří se 
ankety zúčastnili, a bylo vás nad mé očekávání! Jsem moc ráda
a určitě vymyslím do budoucna podobné ankety.
A teď již k výsledkům. Na třetí pozici se umístil Tomáš Cetlovský.
Na druhé pozici se umístil Lukáš Koblasa.

Pf2024

sledujícím zápase ve Větrovech,
ze kterého opět vyšli domácí ví-
tězně - 4 : 1. Věřím, že jaro bude 
pro naše kluky úspěšnější, moc 
držím palce. Přezimovat budou 
na 6. místě tabulky.
Ani náš tým dorostu neměl ve 
svých posledních zápasech na-
vrch a nepřálo mu štěstí. V obou 
zápasech, které naši odehráli, na
ně čekal výsledek neuspokojivý. 
Domácí zápas s týmem Větrovy
+ Sezimovo Ústí skončil ve pro-
spěch hostí 0 : 3, a zápas v Pro-
tivíně vyhrálo mužstvo domá-
cích 4 : 0. Náš dorost přezimuje 
na 12. místě, ale naděje a očeká-
vání v jarní části nejsou malé.

Na poslední zápasy našeho A týmu nedočkavě čekala celá základna 
fanoušků a hráči se na ně pilně fyzicky i psychicky připravovali. Šlo 

Všem hráčům, trenérům, všem těm, kteří se
o fotbal v Chotovinách starají, samozřejmě 
fanouškům, kteří naše fotbalisty podporují

a fandí v dobách špatných i dobrých, chtěla 
popřát krásné vánoční svátky

a do nového roku
hlavně zdraví a spokojenost. 

  1. TJ Planá nad Lužnicí   48:27   30
  2. TJ Chotoviny              32:17   28
  3. TJ Sokol Sepekov       43:18   26
  4. SK Kavas Větrovy       44:24   26
  5. SK Čimelice                31:24   23
  6. FC Chyšky                   20:20   21
  7. TJ Hradiště                 25:24   16
  8. FK Meteor Tábor B      23:26   16
  9. SK Ratibořské Hory    20:30   15
10. TJ Podolí                    20:32   15
11. TJ Božetice                 23:38   14
12. FK Protivín B               21:36   12
13. SK Včelná                   25:44   11
14. FC ZVVZ Milevsko B   20:35     5

totiž o hodně - o první mís-
to v podzimní tabulce. Prv-
ní zápas se našim povedl
ukázkově, přivezli cenné bo-
dy z Čimelic, kde vyhráli
1 : 3. Poslední zápas na do-
mácím hřišti s největším 
rivalem v soutěži, Planou 
nad Lužnicí, vzali naši hrá-
či velmi zodpovědně. Sna-
žení však bylo tentokrát
marné a favorité z Plané si 
odváželi výhru 0 : 2. Naši 
tedy na podzim figurují na 
krásném 2. místě a na jaře
mohou znovu začít bojovat
o místo první.

Výsledky ankety o hráče podzimu

Fotbalové rozloučení před zimní přestávkou

Sportu zdar
a fotbalu zvlášť.

Věra Marešová

Moc se na Vás
těším na jaře.

Samozřejmě, jak jsem slíbila, byla vylosována tři jména z vás, kteří tipovali, a vylosovaní výherci
převzali v klubovně na hřišti své ceny. Vylosováni byli: M. Klejna, K. Vylít a M. Kos. Výhercům gratuluji.

První místo v anketě
o nejlepšího hráče podzimu
patří Ondrovi Čechovi!
Všem  gratuluji a poprosím
je o rozhovor do dalších
vydání Listů Chotovinska.



Mobil: 608 333 205, e-mail: moosmarek@seznam.cz

MILIČÍNMILIČÍNMILIČÍN
Uhelné skladyUhelné skladyUhelné sklady

INFO + OBJEDNÁVKY NA TEL.: 606 159 166, 603 928 390 

SUCHÉ, KATROVANÉ

 

ČERNÉ UHLÍ, OŘECH 1, OŘECH 2, KOSTKA, KOKS

BRIKETY, ŠTĚRKY, PÍSEK - betonářský, omítkový

GARANCE

NEJNIŽŠÍCH

CEN !

 BEZ MOURU
Doprava ZDARMA  Halové uskladnění

  

  PRODEJ A MONTÁŽ EKOLOGICKÝCH KOTLŮ

Rozvážíme každý den včetně sobot
Skládání dopravníkem až do sklepa 

 ! ! !

TopAgro Lachout, s.r.o.
PRODEJ BRAMBOR
odrůda Antonie

14 Kč/kgbalení 25 kg 
cena 

objednávky
na tel. 733 747 948

výdej: Táborská č. p. 200,
Chotoviny 

pondělí až pátek
7:00 – 15:30 hodin
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České ZAHRADNÍ TRAKTORY,
výrobce Seco Jičín.

Více informací na tel.: 603 163 856,
381 284 209 prodejna, servis Vožická 255, Chotoviny
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Široká 159, 391 37 Chotoviny

Ing. Jiří Slepička

Beranova Lhota 10
391 37 Chotoviny

mobil: 606 744 745
e-mail: slepicka@zahradytabor.cz
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U Čápova dvora 2762, 390 05 Tábor

tel.: 733 747 944 • www.latop.cz

3D NÁVRHY3D NÁVRHY3D NÁVRHY KOUPELNYKOUPELNY
OBKLADYOBKLADY

DLAŽBYDLAŽBY

KOUPELNY
OBKLADY

DLAŽBY

POCTIVÁ VRATA s.r.o.
Sedlečko 51, 391 37 Chotoviny
e-mail: info@poctivavrata.cz
tel.: +420 775 278 735
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